

Level: Reception-Advanced (RCA) Subject: Islamic Education Due date: 18/01/2026		المستوى: التمهيدى المتقدم (RCA) المادة: التربية الإسلامية تاريخ التسليم: ٢٠٢٦/١/١٨
--	--	---

ملاحظة مهمة: تحضير الإجابات شفهيًا بهدف المناقشة داخل الفصل.

Important Note: Prepare the answers to verbally discuss inside the classroom.

التمرين الأول: مراجعة الآيات (١ - ٣) من سورة العصر على الصفحة ١٢ في كتاب التربية الإسلامية (KG) للتسميع داخل الفصل. شاهدوا الفيديو من خلال الرابط التالي:

Exercise 1: Revise Verses (1-3) from Surat Al-A'sr on P.12 in the Islamic Education Book (KG) to recite in the classroom. Watch the video at the following link:

[Surat Al-A'sr](#)



التمرين الثاني: مراجعة الأحاديث التالية والمدرسة سابقاً في كتاب التربية الإسلامية للتسميع داخل الفصل لترسيخ الحفظ والاستيعاب. شاهدوا الفيديوهات على الروابط التالية:

Exercise 2: Revise the following Hadeeths previously studied in the Islamic Education Book (KG) to be recite in classroom to enforce memorisation & comprehension. You can watch the videos at the following links:

* الحديث رقم (٢) (خَيْرُكُمْ مَنْ تَعَلَّمَ الْقُرْآنَ وَعَلَّمَهُ) على الصفحة (٢٦)

* Hadeeth No (2) "The best among you are those who have learned the Qur'an and taught it (to others)." on P.26

[Hadeeth No. 2](#)



* الحديث رقم (٣) (يَا غُلَامُ، سَمِّ اللَّهَ، وَكُلْ بِيَمِينِكَ، وَكُلْ مِمَّا يَلِيكَ) على الصفحة (٢٧)

* Hadeeth No (3) "O young boy, take the name of Allah, and eat with your right hand, and eat from the food which is in front of you." on P.27

[Hadeeth No. 3](#)

